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JEN

BEX telefonisch aan dat ze morgen in hun overleg expliciet de ggz zullen benoemen en aan zullen geven dat het belangrijk
is dat de GR daar ook echt aandacht voor heeft.

Ik denk dus richting | EXER goed om te melden:

We hebben binnen VWS gesproke de collega’s die met de Gezondheidsraad contact hebben over de vaccinaties. Zij

bevestigen de terugkoppeling vor EER het bestuurlijk overleg vaccinaties van vanmorgen. Oftewel de aanvraag zelf

is breed voor alle ouderen.

Morgen hebben zij opnieuw overleg over de lopende adviesaanvraag. Zij hebben toegezegd de ggz daarbij expliciet te

benoemen en te vragen hier ook aandacht aan te besteden.

Of de GR dat ook gaat doen weten we natuurlijk niet.........

Groet JEEEDY

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 11:02

@minvws.nl>; E
@minvws.nl>

rrmrmifi RE: GGZ———+ vraag gezondheidsraad

Ha IEEE

IEEE con eigenlijk op elke vraag aan de Gezondheidsraad, aangezien ze de eerste keer niet in beeld bleken.

Maar gisteren ging het specifiek om de vraag over de toepassing van Moderne voor ouderen. Wij hebben hen toen teruggegeven
dat de GR natuurlijk breed naar ouderen keek (ook irt de relatie tot de groepen in de brief). Maar daar waren ze verre van

gerust op. In de bijgevoegde mail zie je de terugkoppeling + SE. vanmorgen. Met specifiek dit punt:

+ |k heb gevraagd of in de adviesaanvraag aan de GR over de toepassing van Moderna voor de ouderengroepen ook de GGZ

is meegenomen (bespraken we in het koepeloverleg ook). Antwoord: de aanvraag is gericht op alle ouderen, niet

onderscheiden naar doelgroep. In de reactie moet dan duidelijk worden dat dit ook de ouderen in de ggz aangaat.

Als je morgen specifiek kunt benoemen dat we er vanuit gaan dat de natuurlijk ook de ggz populatie meegenomen wordt bij
deze vraag en het dringende verzoek kunt doen dat ze de ggz ook benoemen, dan zou dat veel kou uit de lucht halen.

Laat maar even weten of dat past, dank vast!

Groet RF]

van: [EEN BE GE) BEM eninvws.ni>
Verzonden: donderdag 7 januari 2021 10:20

EE. minvws.nl>

Onderwerp: RE: GGZ instellingen + vraag wezondheidsraad
Hoi

In welke vraag wil de GGZ meegenomen worden? Wij hebben morgen overleg met de GR en kunnen dan zeker iets meegeven als
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het niet een volledig nieuwe vraag betreft.

Groet,

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 08:43

Onderwerp: RE: GGZ instellingen + vraag gezondheidsraad

[EE
Heb jij nog even kunnen kijken naar mijn vraag? Ik verwacht [JEEZ EXER) vanmorgen weer op de lijn. Fijn als we hem

kunnen vertellen of de ggz expliciet is benoemd in de vervolgvraag aan de GR. Als iemand anders hier meer over kan zeggen,

hoor ik het cok graag van je.

Groeten, [EXER
PS: begreep via [REY dat RIVM uit de voeten kan met de contactgegevens die je aan ze hebt doorgegeven. Mooi dat dat nu in

gang is gezet.

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 16:25

Onderwerp: RE: GGZ instellingen + vraag gezondheidsraad

0:
Dat treft, wij hebben zojuist koepeloverleg ggz gehad en vanuit de veldpartijen is er grote behoefte om over de uitvoering door

te praten. Ik denk dat het te ver voert RIVM met hen allemaal in contact te brengen, maar gegeven de prioritaire ggz groepen

(intramuraal, intramuraal medewerkers, medewerkers crisisdiensten), lijken dit de beste ingangen voor nu:

Dan voor jou nog een vraag. In de Kamerbrief van maandag is er aan het slot van de brief sprake van een vervolgvraag aan de

Gezondheidsraad. Bij de ggz partijen leven er zorgen over de formulering, omdat de ggz niet expliciet in de vraag wordt

genoemd. Ze slaan hierop aan omdat de Gezondheidsraad bij haar eerdere advies de ggz over het hoofd had gezien (waarna
reparatie door VWS nodig was....).

Vraag die zwaar werd neergezet: weten wij zeker dat de Gezondheidsraad nu wel de ouderen in de ggz meeneemt in haar

vervolgadvies?

De vraag kwam expliciet bij vandaan, maar ook de Nederlandse ggz komt op de lijn (zie bijlage).

Als ik daarvoor bij iemand anders terecht moet, hoor ik het graag.
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Groeten, EXE

2e
A

Onderwerp: FW: GGZ instellingen

Zie onderstaande vraag vanuit PDC-19.

Zoals ik het begrijp is er behoefte aan contact met de daarvoor geschikte mensen binnen de GGZ sector om een inventarisatie te

starten rondom het vaccineren van de geprioriteerde groep binnen de GGZ. Zou jij KEY en daarmee het RIVM) verder kunnen

helpen met de connecties die jij hebt binnen de GGZ?

Mocht ik de vraag verkeerd hebben begrepen — of er al via een andere route dingen lopen dan hoor ik het graag.

Hartelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haa: Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

= IEEE ominwus.nl | Mobisk:

van: EG) JEN minvws.n>Verzonden: woensdag 6 januari 2021 14:55

Onderwerp: GGZ instellingen

Beste,

Het RIVM zou graag starten met het inventariseren van het uitvoering vraagstuk mbt vaccinatie van GGZ groep die is geprioriteerd.
Wie kunnen zij daar het beste voor contacteren?

Groet

or. CHE a TF
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie COVID-19 | Vaccinontwikkeling en innovatieve behandelingen

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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